
 1 

M e s t s k á  č a s ť  B r a t i s la v a – N o v é  M e s t o 

 
 
Materiál na zasadnutie 
miestneho zastupiteľstva 
dňa 04.02.2020  
 
 
 

INFORMÁCIA 
o vybavovaní interpelácií zo zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 
Bratislava-Nové Mesto konaného dňa 10.12.2019 

 
Predkladateľ: 

 
Mgr. Rudolf Kusý 
starosta 

 
 
 
 

Spracovateľ:        Materiál obsahuje: 
 
Júlia Červenková 
Vedúca oddelenia organizačného a evidencie 
obyvateľov 

 

 
1. Interpelácia – Ing. Mrva - odpoveď  
2. Interpelácia – Ing. Šebejová - odpoveď 
3. Interpelácia – Mgr. Timková - odpoveď 
4. Interpelácia – Ing. Troiak - odpoveď 
5. Interpelácia – Ing. Vlačiky – odpoveď 
6. Príloha 
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INTERPELÁCIA  
z 12. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Nové Mesto, konaného dňa 
10.12.2019 
 
 
INTERPELÁCIA  

Poslanec :   Ing. Jakub Mrva 
Interpelovaný:  starosta MČ B-NM Mgr. Rudolf Kusý 
Odpoveď vypracoval:     Ing. Kristína Havelková 

Odborný referent oddelenia územného konania a stavebného  poriadku. 
 
Predmet interpelácie: Výstavba na Železnej studničke 
 
Znenie interpelácie: 
na základe viacerých podnetov od obyvateľov Vás interpelujem vo veci výstavby na Železnej 
studničke.  
https://www.odkazprestarostu.sk/bratislava/podnety/83128/cesta-mladeze-stavby-a-budovy-neohlasene-stavebne-upravy 

 
Vedľa objektu IX. mlyna vyrastá nová stavba, podľa stavebného povolenia na bráne ide o 
"rekonštrukciu". Pozemok je obohnaný vysokým betónovým múrom s kovovou bránou. Celý objekt 
bol zbúraný, pričom rozsah novej výstavby je zjavne vo väčšom rozsahu ako pôvodný objekt, základy 
šli pri výstavbe do hĺbky. Zároveň došlo k výraznej zmene vizuálu oplotenia tohto objektu ktorý sa 
nachádza v ochrannom pasme NKP.  
 
Preto Vás žiadam zabezpečiť urýchlené vykonanie stavebného dozoru, a preveriť dodržiavanie 
povolení ako aj podmienok na odvádzanie odpadu, na výkopové práce, na možné znehodnotenie 
podzemných vôd zásahmi do pôdy vo veľkom rozsahu. A či sú dodržané podmienky využitia objektu 
(učebňa), z pôdorysu to vyzerá ako luxusný rodinný dom.  
 
 
ODPOVEĎ: 
Stavba „rekonštrukcia rodinného domu s prístavbou s funkciou bývania a centra vzdelávania“ bola 
riadne povolená stavebných povolením. Súčasne bola povolená aj časť oplotenia smerom do ulice, 
ktorá má byť nahradená novým oplotením s nikou pre smetné nádoby a bránami pre peších a pre 
vjazd. Uvedená stavba v rozsahu akom sa realizuje bola prerokovaná a odsúhlasená dotknutými 
orgánmi. Väčšia časť stavby (ako bolo uvedené v rozhodnutí) bola odstránená na základe odporúčania 
statika.  
K odvozu odpadu zo stavby uvádzame, že stavebník je povinný dodržiavať podmienky stanoviska OÚ 
BA OŽP – OHO. Ku kolaudačnému konaniu stavebník predkladá orgánu štátnej správy doklady 
preukazujúce spôsob nakladania s odpadmi zo stavby. 
Pokiaľ sa týka využitia objektu na luxusný dom sa stavebný úrad nevyjadruje, nakoľko stavba nie je 
dokončená a nebola kolaudovaná. Vzhľadom na to, že schválená projektová dokumentácia 
jednoznačne uvažuje s využitím časti objektu na bývanie a z časti na centrum vzdelávania a stavebný 
úrad ju takto potvrdil, bude ju aj takto kolaudovať. 
Pri miestnej obhliadke vykonanej v októbri 2019 nebolo zistené porušenie stavebného povolenia ani 
stavebného zákona. 
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INTERPELÁCIA  
podaná prostredníctvom elektronickej pošty dňa 02.01.2020 
 
 
INTERPELÁCIA  

Poslanec :   Ing. Jakub Mrva 
Interpelovaný:  starosta MČ B-NM Mgr. Rudolf Kusý 
Odpoveď vypracoval:     Ing. Dáša Effenbergerová 
   vedúca oddelenia investícií a verejného obstarávania 
 
Predmet interpelácie: orez brečtanu na Bárdošovej 
 
Znenie interpelácie: 
dovoľte mi obrátiť sa na Vás s interpeláciou, ohľadom riešenia podnetu, ktorý som opakovane zaslal 
na úrad. Na Bárdošovej ulici, v jej hornej a najužšej časti, zasahuje brečtan z múru vily do priestoru 
vozovky. Tento priestor je zároveň aj zdieľaným priestorom pre chodcov a autá, keďže v tejto časti 
chodník nie je. Brečtan trčí z múra už viac ako 60cm do priestoru a zužuje tak už teraz extrémne úzku 
ulicu. Keď sa chodci a autá stretávajú v tejto časti, chodcom neostáva iné, len sa "nalepiť" na múr. 
Brečtan teraz bráni tomu, aby sa bezpečne vyhli motorovým vozidlám. 
 
Len pripomínam, že po tejto časti ulice chodí veľké množstvo detí, keďže škôlka a škola Jeséniova, sú 
zbernou škôlkou/školou aj pre deti z horných Kramárov. Tí nemajú inú možnosť ako sa pešo dostať 
do školy, ako po Bárdošovej. Aj preto prosím o odstránenie brečtanu z múru. 
 
ODPOVEĎ 
na základe Vášho podnetu, bol  požiadaný EKO-podnik VPS  o zabezpečenie odstránenia prekážky 
v ceste  (prerastajúci brečtan zo súkromného pozemku cez oporný múr) na ulici Bárdošova, nakoľko 
v zmysle zriaďovateľskej zmluvy je to v jeho priamej kompetencii,  uvedené v predmete činnosti čl. II 
,  bod č..1. . Bohužiaľ,  k odstráneniu tohto nepriaznivého stavu nedošlo.  
Ďalší postup k zabezpečeniu odstránenia  prerastajúceho brečtanu na ulici Bárdošova, ktorý zasahuje 
do komunikácie bude nasledovný :  

1. Výzva vlastníka na odstránenie – Termín  do : 24.1.2020.  
2. Kontrola vykonania  nápravy na základe výzvy  dňa 27.1.2020  
3. Následne, pokiaľ vlastník nevykoná uložené požiadavky na vykonanie orezu dreviny   vo 

výzve, pristúpi správca miestnej  komunikácie k vykonaniu opatrení  z výzvy  a náklady 
spojené s výkonom  odstránenia prerastajúceho brečtanu si uplatní u vlastníka.  

4. Následne bude vedené priestupkové konanie   v zmysle §22c zákona č. 135/1961 Zb. 
o pozemných komunikáciách s vlastníkom.   
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INTERPELÁCIA  
z 12. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Nové Mesto, konaného dňa 
10.12.2019 
 
 
INTERPELÁCIA  

Poslanec :   Ing. Mgr. Katarína Šebejová, PhD. 
Interpelovaný:  starosta MČ B-NM Mgr. Rudolf Kusý 
Odpoveď vypracoval:     Ing. Martin Böhm 

kontrolór mestskej časti Bratislava-Nové Mesto 
 
Predmet interpelácie: Voľba riaditeľa ZŠsMŠ Riazanská 
 
Znenie interpelácie: 
Žiadam starostu MČ aj spolu s kontrolórom aby preverili opätovnú účasť bývalého riaditeľa ZŠsMŠ 
Riazanská pána Papugu vo výberovom konaní vyhlásenom na riaditeľa ZŠsMŠ dňa 06.12.2019 
 
 ODPOVEĎ: 
Nakoľko bývalý riaditeľ Papuga písomne odstúpil z funkcie riaditeľa a nebol odvolaný 
zriaďovateľom, jeho opätovná účasť vo výberovom konaní je možná.“ 
 

 
 
 
 
 
Predmet interpelácie: Harmonogram opráv - Vernosť 
 
Znenie interpelácie: 
Žiadam o predloženie harmonogramu opráv v Spoločenskom dome Vernosť a zapracovaní výdavkov 
na opravy do rozpočtu MČ na roky 2020 – 2022 
 
 ODPOVEĎ: 
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INTERPELÁCIA  

Poslanec :   Ing. Silvia Švecová, PhD. 
Interpelovaný:  starosta MČ B-NM Mgr. Rudolf Kusý 
Odpoveď vypracoval:     Ján Mikulec 

referent útvaru pre krízové riadenie a CO 
 
Predmet interpelácie: Pripravenosti MČ na mimoriadne situácie 
 
Znenie interpelácie: 
V súvislosti s mimoriadnou situáciou v Prešove – výbuch plynu vo výškovej obytnej budove sa chcem 
opýtať,  

- ako je pripravená MČ Nové Mesto na obdobné situácie – materiálne, personálne a finančne?  
- kto je v podmienkach našej MČ zodpovedný za krízový manažment ?.  
- podnikla MČ nejaké opatrenia, stretnutia zodpovedných, aby si overila pripravenosť na vznik 

mimoriadnych situácií ? 
 
ODPOVEĎ: 

V zmysle § 10 písm. a) Zákona č. 387/2002 Z.z. o riadení štátu v krízových situáciách mimo 
času vojny a vojnového stavu má Mestská časť Bratislava-Nové Mesto zriadený krízový štáb. 
Aktualizácia zloženia krízového štábu  bola vykonaná v mesiaci február 2019. Krízový štáb mestskej 
časti má predsedu (starosta mestskej časti), podpredsedu (prednosta miestneho úradu), tajomníka 
(zamestnanec miestneho úradu na úseku CO a PO) a štyroch členov (1/ zástupca Mestskej polície 
hlavného mesta Bratislavy – oblasť bezpečnosti, 2/ zástupca organizácie EKO-podnik VPS – oblasť 
zásobovania, 3/ zástupca kancelárie starostu – oblasť riadenia, 4/ vodič – zabezpečenie vyrozumenia 
a zvozu jednotlivých členov krízového štábu). Krízový štáb zasadá v priestoroch Miestneho úradu 
Mestskej časti Bratislava-Nové Mesto, Junácka 1, 932 91 Bratislava 3, - 4 poschodie. Mestská časť na 
úseku krízového riadenia plní úlohy uvedené v § 10 Zákona 387/2002 Z.z. o riadení štátu v krízových 
situáciách mimo času vojny a vojnového stavu. 

Krízový štáb plní aj úlohy, ktoré vyplývajú z oblasti núdzového zásobovania a núdzového 
ubytovania obyvateľstva. Mestská časť má vypracovanú metodiku činnosti pre núdzové zásobovanie 
a núdzové ubytovanie obyvateľstva.  
 
 
 
Odpoveď vypracoval:     Ing. Ivan Meliška 

referent oddelenia správy majetku a vnútornej správy 
 

Predmet interpelácie: Osvetová beseda Makovického 
 
Znenie interpelácie: 
Rada by som sa opýtala na spôsob a kontaktnú osobu, ktorej by som mohla nahlásiť rozbité okná na 
budove bývalej Osvetovej besedy s prosbou o ich zadebnenie, aby do nej nemohli vstupovať 
nepovolané osoby. Nahlásenie podnetov cez odkaz pre starostu, aplikáciu MČ ani osobne priamo Vám 
pán starosta, nepomohlo.  
 
ODPOVEĎ: 
Vybavené, budova je zadebnená 
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INTERPELÁCIA  

Poslanec :   Mgr. Darina Timková. 
Interpelovaný:  starosta MČ B-NM Mgr. Rudolf Kusý 
Odpoveď vypracoval:     Ing. Valéria Holubkovičová 

Odborný referent oddelenia územného konania a stavebného  poriadku. 
 
Predmet interpelácie: Parkovisko Jahodová – pozemok spoločnosti Atrios 
 
Znenie interpelácie: 
Chcela by som sa znovu opýtať, či má spoločnosť Atrios povolenie na prevádzku parkoviska na 
Jahodovej ulici. 
Ak nie žiadam o podniknutie príslušných krokov na zastavenie tejto nelegálnej činnosti v zmysle 
platnej legislatívy a informácie o týchto krokoch 
 
 
ODPOVEĎ: 
Dňa 13.08.2019 sa dostavil na MÚ B-NM vlastník pozemku parc. č. 5440/77 na Jahodovej ul. Ing. 
Peter Kysela, po upozornení zo strany občanov a tiež pána starostu okamžite zrušil bilboardovú 
kampaň.  
Súčasne bol upozornený na skutočnosť, že predmetný pozemok nemôže užívať, resp. poskytovať na 
parkovanie vozidiel, nakoľko na pozemok nebolo vydané žiadne povolenie a pozemok na tento účel 
nie je určený. Vlastník uznal pochybenie a sľúbil vykonať nápravu. 
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INTERPELÁCIA  

Poslanec :   Ing. Pavol Troiak 
Interpelovaný:  starosta MČ B-NM Mgr. Rudolf Kusý 
Odpoveď vypracoval:     Ing. Michal Haile 

Riaditeľ kancelárie starostu. 
 
Predmet interpelácie: Rokovanie s developerom ohľadne finančného príspevku na rekonštrukciu 
športoviska na Pionierskej ulici 
 
Znenie interpelácie: 
1. Chcel by som interpelovať pána starostu, či v minulosti prebehlo rokovanie s developermi  

okolitých projektov ako napr. Urban Residence ohľadne finančného prispevku na rekonštrukciu 
športoviska na Pionierskej ulici. Ide o developerov Penta Investment, Lucron a ďalších. Pán 
Šimove, ktorý zastupuje obyvateľov bývajúcich pri danom športovisku, posielal mail 16.8.2017 
pánovi Kerestúrovi. resp. ak neboli žiadne rokovania, kedy úrad plánuje osloviť developerov, 
keďže finančné možnosti máme obmedzené.  

 
ODPOVEĎ: 

Vzhľadom na to, že Lucron vybuduje v mestskej časti verejný park, Penta Investment vybuduje 
miesto bytového domu parkovací dom a obidvaja developeri napriek ich nevôli dostali navyše 
revitalizáciu komunikácie "stará Kominarka", zatiaľ k rokovaniam ohľadom príspevku na športovisko 
na Pionierskej nedošlo. Každopádne  v momente keď bude dokončená projektová dokumentácia k 
revitalizácii ihriska, všetci (nielen vyššie spomenutí) developeri zo širšieho okolia budú oslovení. 

 
 
2. Kedy vytvorí pracovnú skupinu, keďže už tento piatok 06.12.2019 mal rozdať dekréty 

 
ODPOVEĎ: 

Pracovná skupina bola vytvorená a dekréty rozdané. 
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INTERPELÁCIA  

Poslanec :   Ing. Pavol Troiak 
   Bc. Branislav Filipovič, MBA 
Interpelovaný:  starosta MČ B-NM Mgr. Rudolf Kusý 
Odpoveď vypracoval:     JUDr. Ing. Ľubomír Baník 

prednosta MÚ 
 
Predmet interpelácie: Novomestská parkovacia spoločnosť 
 
Znenie interpelácie: 
Kedy bude zvolaná Dozorná rada Novomestskej parkovacej spoločnosti, s.r.o. Mala by byť zvolaná do 
konca kalendárneho roka 2019. Keďže zápis do Obchodného registra prebehol 21.11.2019. 
 
ODPOVEĎ: 
Zvolanie dozornej rady prebieha podľa rokovacieho poriadku Dozornej rady, Článok V., Zvolávanie 
dozornej rady: 

 
Článok V. 

Zvolávanie dozornej rady 
 
1. Riadne zasadnutie dozornej rady zvoláva predseda, alebo ním poverený člen, dozornej rady a to 

najmenej dní päť (5) pracovných dní vopred písomnou pozvánkou. 
2. Riadne zasadnutie Dozornej rady sa musí konať najmenej raz za rok. 
3. Písomná pozvánka musí obsahovať dátum, miesto, čas a program rokovania. Za písomnú formu sa 

považuje aj e-mailová správa. Následky prípadného nedoručenia idú na vrub člen Dozornej rady . 
K písomnej pozvánke sa spravidla prikladajú materiály, ktoré má dozorná rada prerokovať. 

4. So súhlasom všetkých členov Dozornej rady môže byť Dozorná rada zvolaná aj inak než 
písomnou pozvánkou. 

5. Program zasadnutia Dozornej rady uvedený v pozvánke určí v súlade s plánom činnosti Dozornej 
rady a potrebami spoločnosti predseda Dozornej rady, alebo ním poverený člen Dozornej rady. 

6. Mimoriadne zasadnutie môže zvolať predseda dozornej rady (alebo ním poverený člen), ak to 
vyžadujú neodkladné záujmy spoločnosti. 

 
Predseda Dozornej rady prizýva na rokovanie konateľov spoločnosti. V prípade potreby môže prizvať 
aj inú osobu 
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INTERPELÁCIA  

Poslanec :   Mgr. Martin Vlačiky, PhD. 
Interpelovaný:  starosta MČ B-NM Mgr. Rudolf Kusý 
Odpoveď vypracoval:     Ing. Ján Šilinger 

Odborný referent oddelenia územného konania a stavebného  poriadku. 
 
Predmet interpelácie: Dôvod meškania vyhlásenia stavebnej uzávery v lokalite Horná Mlynská 

dolina 
 
Znenie interpelácie: 
Dňa 16.12.2016 MZ MČ B-NM uznesením 16/31 schválilo návrh na vyhlásenie stavebnej uzávery 
v lokalite Horná Mlynská dolina“. Odvtedy ubehli 3 roky a stavebná uzávera nielen že nie je 
vyhlásená, ale nemám žiadnu vedomosť o tom, že by sa v tejto veci nejako konalo. Žiadam preto 
o informáciu o dôvodoch meškania vyhlásenia uzávery a pána starostu o urýchlené zabezpečenie jej 
vyhlásenia v zmysle vyššie spomenutého uznesenia. 
 
ODPOVEĎ: 
Dňa 09.05.2019 bolo rozhodnutí č. 2873/2019/UKSP/SILJ-128 konanie prerušené a navrhovateľ bol 
vyzvaný na doplnenie podania. K dnešnému dňu podanie nebolo doplnené. 
 
Odpoveď vypracoval:     Ing. Anton Gábor 

Vedúci oddelenia životného prostredia a územného plánovania 
 
Minulý týždeň sa Oddelenie životného prostredia a územného plánovania a Oddelenie územného 
konania a stavebného poriadku dohodli na ďalšom postupe: OŽPaÚP zabezpečí doplnenie podania 
o požadované podklady a OÚKaSP pridelí spis/konanie referentovi, aby po doplnení podania mohlo 
konanie plynulo pokračovať. 
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INTERPELÁCIA  

Poslanec :   Mgr. Martin Vlačiky, PhD. 
Interpelovaný:  starosta MČ B-NM Mgr. Rudolf Kusý 
Odpoveď vypracoval:     Ing. Kornélia Kasmanová,  

referentka oddelenia právneho, podnikateľských činností, správy majetku a evidencie 
 
 
Predmet interpelácie: Budova Štátneho inštitútu odborného vzdelávania na Bellovej ul. č. 24/A 

a nájomný vzťah k pozemkom pod ňou a pred ňou, rokovanie o ďalšom osude 
budovy 

 
Znenie interpelácie: 
Žiadam starostu o mestskej časti o preverenie nájomného vzťahu Štátneho inštitútu odborného 
vzdelávania na Bellovej ulici č. 54/A k pozemku parc. č. 18168/2 v k. ú. Vinohrady, na ktorej stojí ich 
budova a k pozemku parc. č. 18170/2, na ktorom stojí schátraná terasa Inštitútu a parkovisko, ktoré 
Inštitút využíva. Oba tieto pozemky by mala mať v správe naša MČ. Ak k týmto pozemkom existuje 
nejaká nájomná zmluva/zmluvy, žiadam o jej/ich  zaslanie a rovnako o prehľad platieb nájomného, ak 
z nájomnej zmluvy nejaké vyplýva. Budova Štátneho inštitútu na pozemku 18168/2 patrila podľa 
mojich informácií v minulosti MČ, žiadam preto taktiež o zaslanie kúpnopredajnej zmluvy k tejto 
budove. Taktiež podľa mojich informácií plánuje tento Inštitút ukončiť svoju činnosť v tejto budove, 
tak si dovoľujem požiadať starostu MČ o vstúpenie do rokovaní s týmto Inštitútom so zámerom 
prípadného opätovného získania tejto budovy do majetku MČ a jej následného využitia pre 
verejnoprospešné účely pre obyvateľov Koliby. 
 
ODPOPVEĎ 
1/ stavba súp.č. 277 vo vlastníctve SR v správe Štátny inštitút odborného vzdelávania 
Stavba súp.č. 277 postavená na pozemku registra „C“ KN parc.č. 18168/2 v k.ú. Vinohrady vedená na 
LV č. 3701, bola prevedená do správy Štátneho inštitútu odborného vzdelávania zmluvou o prevode 
správy majetku štátu z 10.08.1994, t.j., nebola vo vlastníctve obce. 
 
2/ pozemok registra „C“ KN parc.č. 18168/2 v k.ú. Vinohrady 
Právny vzťah k pozemku je upravený nájomnou zmluvou č. 154/2006 a Dodatkom č.1. Výška 
nájomného je 4.423,09 €/rok a je platená v zmysle nájomnej zmluvy. K 31.12.2019 nie je vedený 
žiadny nedoplatok na nájomnom. 
 
3/ pozemok registra „C“ KN parc.č. 18170/2 v k.ú. Vinohrady 
K predmetnému pozemku nie je uzatvorený nájomný vzťah, nakoľko je verejne prístupný a využívaný 
verejnosťou. 
 
PRÍLOHA 
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INTERPELÁCIA  

Poslanec :   Mgr. Martin Vlačiky, PhD. 
Interpelovaný:  starosta MČ B-NM Mgr. Rudolf Kusý 
Odpoveď vypracoval:     Ing. Martina Jakúbková 

Odborný referent oddelenia územného konania a stavebného  poriadku. 
 
Predmet interpelácie: Preverenie stavebnej činnosti na Pionierskou ulicou – žiadosť o vykonanie 

stavebného dozoru. 
  
Znenie interpelácie: 
Žiadam starostu o mestskej časti o vykonanie štátneho stavebného dozoru a o preverenie preverenie 
podozrenia z vykonávania nelegálnej stavebnej činnosti na pozemkoch bývalých vinohradov nad 
Pionierskou ulicou v oblasti medzi Kyjevskou ulicou a okrúhlymi parkovacími domami. Bol tam 
splanírovaný jeden veľký pozemok, okolo ktorého sa v súčasnosti stavia oplotenie a na ploche ktorého 
sa evidentne naťahali do zeme nejaké siete, lebo zo zeme trčia elektrické káble a rúry. Ide buď 
o pozemok parc. č. 12071/11 v k.ú. Nové Mesto alebo o pozemky vľavo od neho smerom k okrúhlym 
parkovacím domom 
 
ODPOVEĎ: 
Stavba – „Obnova a výstavba oplotenia“ na pozemku parc.. č. 12071/121 k,ú, Nové Mesto bolo riadne 
ohlásené. 
K prípadnému umiestneniu – realizácii elektrických káblov sa vyjadríme po vykonaní štátneho 
stavebného dohľadu, ktorý sa uskutoční koncom januára 2020. 
 
 


